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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

Írásbeli kérdés

„Támogatja-e Miniszterelnök úr, hogy a sportszolgáltatás az 5%-os ÁFA körbe kerüljön?"
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Gyurcsány Ferenc
Miniszterelnök úrhoz . A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszterelnök úr!

A magyar lakosság, különösen a magyar fiatalok egészségügyi állapota tragikus . Ezen javítani
elsősorban a testnevelés, a sport állami támogatásával lehet . Ma a magyar sporttársadalom, a
magyar sportegyesületek sokkal több adót fizetnek be az államkasszába, mint a sport állami
támogatása
A 2004-es adótörvények elfogadásakor a sportszolgáltatás a 25%-os ÁFA körbe került. Ez azt
jelenti, hogy például amikor egy futball egyesület benevez egy bajnokságba a nevezési díj
után 25% ÁFA-t fizet .

Bízva abban, hogy Míniszterelnök úr Sportminiszterként megszerette a sportot, és felismerte
a testmozgás jelentőségét az egészséges élethez kérdezem Miniszterelnök Urat :

Támogatja e Miniszterelnök Úr, hogy a sportszolgáltatás az 5%-os ÁFA körbe kerüljön?

Megtisztelő válaszát köszönöm.

Budapest, 2004 . október 12 .
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